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Vragen van het lid Smilde (CDA) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over voorrangszorg.
(Ingezonden 14 november 2008)

1
Kent u het bericht dat het Kennemer
Gasthuis in Haarlem tegen betaling
patiënten sneller laat behandelen?1

2
Kunt u aangeven welke afspraken
daar gemaakt zijn?

3
Deelt u de mening dat de medische
situatie de volgorde van behandelen
bepaalt, en dat de geschetste gang
van zaken een ongewenste
ontwikkeling is die niet past
in de systematiek van de
Zorgverzekeringswet?

4
Bent u op de hoogte of hier sprake is
van een incident of dat ook elders in
Nederland dergelijke constructies
bestaan?

5
Bent u voornemens en in staat een
eind te maken aan dergelijke
afspraken?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Kant en Van Gerven (beiden SP),
ingezonden 14 november 2008

(vraagnummer
2008Z06826/2080905290).

1 NOS Radio 1 journaal, 13 november 2008.
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1
Ja.

2
In de brief van de Raad van Bestuur
van het Kennemer Gasthuis (KG) van
19 augustus 2008 worden een aantal
elementen van de overeenkomst
genoemd. Het betreft vooralsnog een
pilot voor de duur van een half jaar.
Voor andere patiënten hebben de
afspraken tussen QMS en het KG
geen gevolgen. Zij moeten daardoor
niet langer op zorg wachten. Het KG
ontvangt in totaal van QMS ten
hoogste € 900 per bemiddelde
patiënt. Doel is dat deze patiënt
versneld terecht kan bij het KG: het
eerste contact tussen de patiënt en
het KG vindt plaats binnen drie
werkdagen en er is een behandelplan
binnen acht werkdagen (dit betekent
niet noodzakelijkerwijs dat de
behandeling binnen acht dagen
plaatsvindt). Er zijn slechts twee
patiënten door QMS naar het KG
bemiddeld.

3
Ik ben daarop ingegaan bij de
beantwoording van vraag 9 van de
leden Kant en Van Gerven over
hetzelfde onderwerp.

4
De NZa heeft mij gemeld dat zij geen
signalen heeft ontvangen dat er
vergelijkbare constructies zouden zijn
waarin de Wmg overtreden wordt.
Als de NZa dergelijke signalen
ontvangt, is het aan haar om hierop
te handhaven.

5
Hiervoor verwijs ik u naar het
antwoord op vraag 2 van de leden
Kant en Van Gerven over hetzelfde
onderwerp, waaruit blijkt dat de NZa
de ontwikkelingen nauwgezet volgt.
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